
قاضي زاده هاشمي زير تيغ بهارستان

بي توجهي سازمان ملل  به حملات آمريکا به سوريه

در قالب طرح سوال از وزير بهداشت صورت گرفت؛

 مس��ئول سياس��ت خارجي اتحاديه اروپا توافق هس��ته اي با 
اي��ران را يک عنصر اس��تراتژيک ب��راي امنيت اروپا ومنطقه 
ناميد وگفت: از تلاش هاي سه کشور اروپايي 'براي پرداختن 
به برخي نگراني هاي رئيس جمهوري آمريکا در چهارچوب 

برجام' حمايت مي کنيم.
ب��ه گ��زارش ايرنا، فدريکا موگريني در کنفرانس خبري پايان 
نشست شوراي امور خارجي اتحاديه اروپا در لوکزامبورگ گفت: 
وزيران امور خارجه اتحاديه اروپا در جلسه دوشنبه بحث خوبي 
درباره برجام داشتند و تعهد قوي خود را به ادامه اجراي کامل 

توافق توسط همه طرف ها مورد تاکيد قرار دادند.
وي گفت: از کار سه کشور اروپايي - فرانسه ، آلمان و انگليس - 
با آمريکا براي پرداختن به برخي از نگراني هاي ابراز شده رئيس 

جمهوري ترامپ در چهارچوب توافق حمايت مي کنيم.
وي افزود: در عين حال تلاش مي کنيم تا به جامعه بين المللي 
و مقام هاي ايراني اطمينان بدهيم که اتحاديه اروپا نه تنها به 
اجراي کامل برجام متعهد است بلکه به اجراي کامل آن در 
آينده ادامه خواهد داد زيرا آن را عنصري اس��تراتژيک براي 

امنيت اروپا و منطقه مي دانيم.
موگرين��ي گفت: موضوعات غيرهس��ته اي مانند اوضاع در 
سوريه، يمن يا حقوق بشر در ايران را بطور جدا از برجام مورد 

بحث قرار مي دهيم و به حفظ برجام ادامه خواهيم داد.

وي در بخش پرس��ش و پاس��خ کنفرانس خبري در پاس��خ به 
س��والي درباره وجود اجماع سياس��ي در اتحاديه اروپا براي 
اعمال تحريم هاي جديد عليه ايران گفت: قرار نبود که امروز 
تصميمي درباره تحريم گرفته شود . چنانکه مي دانيد اتحاديه 
اروپا تحريم هايي عليه ايران در ارتباط با مسائل غيرهسته اي 
دارد . پيش��نهادي که برخي از کش��ورهاي عضو اتحاديه اروپا 
مطرح کرده اند و در روزها و هفته هاي آينده بين کشورهاي 
عضو مورد بررس��ي قرار خواهد گرفت در ارتباط با مناقش��ه 
س��وريه اس��ت و ربطي به برجام ندارد. وي افزود: چيزي که 
100 درصد براي همه ما روشن است اينکه همه ما خواستار 
حفظ برجام تبعيت کامل توس��ط همه طرف ها هس��تيم و هر 
گونه رايزني درباره مس��ائل ديگر بايد جدا از برجام باش��د. ما 
آماده پرداختن به نگراني ها در خصوص مسائل ديگر از جمله 
مسائل منطقه اي هستيم اما بايد خارج از برجام باشد و بنابراين 
پيشنهادهاي مطرح شده در ارتباط با جنگ سوريه هيچ ارتباطي 

با اجراي برجام ندارد.
موگريني در پاسخ به سوالي درباره مذاکرات اروپا با آمريکا در 
خصوص 'بند غروب' در برجام گفت: توافق هسته اي با ايران 
بند غروب )انقضاء شونده( ندارد بلکه حاوي شروط مختلفي با 
مدت زمان هاي متفاوت است و اين دوره هاي زماني مختلف 
بخشي از مذاکرات بوده و من نقش ويژه اي از طرف شوراي 

امنيت براي اجراي کامل توافق به شکل موجود آن دارم.
مسئول سياست خارجي اتحاديه اروپا در پاسخ به سوال ديگري 
نيز گفت: تحريم هاي ما عليه ايران همواره به موازارت تعامل و 
گفت وگو است و ما يک گفت وگوي سطح بالا با ايران داريم 

که جنبه هاي منطقه اي را در بر مي گيرد.
وي در خصوص اينکه چه موانعي بر سر راه اعمال تحريم هاي 
جديد عليه ايران وجود دارد ، گفت: مانع خاصي وجود ندارد. 
همواره وقتي بحث درباره تحريم را آغاز مي کنيم يا برخي از 
کش��ورهاي عضو پيش��نهاد تحريم را مطرح مي کنند ، بحثها 
و ارزيابي هاي از جنبه هاي مختلف سياس��ي و حقوقي انجام 
مي شود. اين کار فرايندهاي خود را دارد و همچنين بحث هاي 
داخلي در کشورهاي عضو انجام مي شود و اين فرايند هم اکنون 
در حال انجام است و من اين مساله را به هيچ وجه دراماتيک 
نمي بينم. موگريني افزود: در حال حاضر هيچ تصميم يا اجماعي 
در خص��وص مفي��د ب��ودن تحريم در حال حاضر وجود ندارد . 
احتمال اين مساله در آينده را رد نمي کنم اما چنانکه گفتم اينها 

ربطي به برجام ندارد و با جنگ سوريه مرتبط است.
وي تاکيد کرد: اعتقاد دارم که گفت وگوي ما با تهران بسيار با 
ارزش و مهم است زيرا ما از معدود کساني هستيم که با ايران 
درباره جنگ سوريه صحبت مي کنيم و نياز داريم که اين کانال 

ارتباطي را باز نگاه داريم.

ادامه از همين صفحه 
... کلان اقتصادي به کار گرفته مي شود.  در صورتي که منسجم و هماهنگ تدوين شوند، 
به آن مي توان گفت استراتژي اقتصادي که قطعا راه گشاي اقتصاد خواهد بود. اما اگر همين 
سياس��ت هاي اقتصادي در قالب يک نظام هماهنگ ش��ده و منس��جم تدوين نشوند به اين 
نوع سياست هاي اقتصادي، ديگر نمي توان نام استراتژيک بر آن گذاشت بلکه مجموعه اي 
از برنامه هاي هماهنگ نش��ده اقتصادي بهترين توصيف براي آن اس��ت که همواره اين 
روند در اقتصاد کشور اجرا شده است. همه سياست هاي تدوين شده اقتصادي داراي عقبه 
فکري اقتصادي هستند. به طور کلي در اقتصاد عقبه هاي تئوريک متفاوتي وجود دارد. نظام 
سرمايه داري داراي مجموعه اي از سياست هايي هست که از سوي صندوق بين المللي پول، 

بانک جهاني، سازمان تجارت جهاني و به آنها تحميل مي شود. اگر ما نگاه کنيم به اقتصاد 
ايران که چه تفکري برآن حاکم بوده والبته هس��ت متوجه مي ش��ويم که اقتصاد ايران يک 
اقتصاد مختلط بوده و هس��ت. يعني اينکه در اقتصاد ايران بخش هاي خصوصي و دولتي 
وجود دارند و مکانيس��م بازار و مداخلات دولتي نيز در اين اقتصاد در جريان اس��ت. لذا اين 
اقتصاد را نمي توان تنها به يک نگاه تئوريک اقتصادي منتسب کرد و به آن برچسب تفکر 
سوسياليس��تي ي��ا تفک��ر ب��ازار يا نگاه هاي مبتني بر توصيه ه��اي جهاني زد. اما نکته اي که 
بس��يار مهم و قابل تامل بوده، نگاه نئوليبرالي در اقتصاد کش��ور بعد از پايان جنک تا کنون 
حاکم بوده اس��ت. از اين رو بايد دولت با تدوين يک برنامه کارشناس��ي از همه س��لايق در 

تهيه يک برنامه مدون کمک بگيرد.

برجام؛ عنصر استراتژيک برای امنيت جهان 

استراتژي منسجم راه گشاي اقتصاد 

موگريني تشريح کرد؛ 
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نسخه الكترونيك روزنامه را هر روز در سـایتwww.tejaratonline.ir  مشاهده كنيد.

مسئول سياست خارجي اتحاديه اروپا توافق هسته اي با ايران 
را ي��ک عنص��ر اس��تراتژيک براي امنيت اروپ��ا ومنطقه ناميد 
وگفت: از تلاش هاي س��ه کش��ور اروپايي 'براي پرداختن به 
برخي نگراني هاي رئيس جمهوري آمريکا در چهارچوب برجام' 
حمايت مي کنيم. به گزارش ايرنا، فدريکا موگريني در کنفرانس 
خبري پايان نشست شوراي امور خارجي ...      همين صفحه 

برجام؛   عنصر استراتژیك 
برای امنيت جهان 

وزي��ر ام��ور خارجه جمهوري اس��لامي ايران در بيس��ت و 
س��ومين اجلاس وزيران خارجه کش��ورهاي عضو اکو در 
تاجيکس��تان گف��ت: رفاه مردم منطق��ه هدف اصلي همه 
برنامه ها و فعاليت هاي اکو است و بايد روي آن تمرکز کنيم. 
به گزارش ايس��نا، محمدجواد ظريف با اش��اره به تلاش ها 
براي مقابله با گروه هاي تروريستي...          صفحه 2

لزوم تمركز
 بر رفاه مردم منطقه 

روز ارتش و نيروی زمينی گرامی باد

مديريت کلان اقتصادي 
کش��ور اکنون بيش از هر 
زمان ديگري نياز به فضايي دارد که در آن 
همه س��لايق نظرات خود را بيان کرده و 

يک تصميم مهم براي اقتصاد بگيرند.
براي رهايي از مجموعه هاي س��ليقه اي 
راهي جز تدوين يک استراتژي هماهنگ 
شده نداريم. براي رهايي از تک محصولي 
)نف��ت( و بازارگراي��ي افراط��ي راهي جز 
تدوين يک سياس��ت گذاري منس��جم و 
اس��تراتزيک اقتص��ادي با در نظر گرفتن 
همه س��لايق نداريم.  سياس��ت هايي که 

براي تحقق متغييرهاي...
ادامه در همين صفحه

استراتژي منسجم 
راه گشاي اقتصاد 

دکتر محمد خوش چهره
کارشناس اقتصادي

یادداشت

حمل��ه س��ازمان يافته 
و  لن��دن  واش��نگتن، 
پاري��س ب��ه بهانه اس��تفاده دمش��ق از 
س��لاح ش��يميايي طبق منش��ور ملل 
متح��دِ س��ازمان مل��ل متحد،حاکي از 
سوءاس��تفاده و رويکرد گزينشي نسبت 
به مداخله بشردوستانه براي دستيابي به 
اهداف و منافع خاص ترامپ ، ترزا مي و 
مک��رون قلمداد مي ش��ود، چراکه طبق 
اين منش��ور، س��ازمان ملل متحد براي 
حفظ نس��ل هاي آين��ده از پيامدهاي 
جنگي خانمانس��وز بنيانگذاري شد، لذا 

حفظ صلح و امنيت بين المللي...
ادامه در همين صفحه

بي توجهي سازمان ملل
 به حملات آمریكا به سوریه

فاطمه ذوالقدر
نماين�ده ته�ران در مجل�س 

شوراي اسلامي

سرمقاله

در قالب طرح سوال از وزير بهداشت صورت گرفت؛

قاضي زاده هاشمي زير تيغ بهارستان
نماينده اروميه:آقای قاضی زاده! شما که لنز آمريکايی وارد می کنيد معلوم است دغدغه کارگر ايرانی نداريد

اجتماعی

7گزينهبرايشهرداريتهراندرشورابرنامهارائهميکنند؛

انتخابشهردارپايتخت
تا23ارديبهشت
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»تجارت«راهکارهايتسهيلاشتغالزايیرابررسيکرد؛

سرمايهگذاریخارجی
ضرورتامروزاقتصاد

اعتبار اسنادي پيمان پولي دو جانبه گشايش پيدا کرد

تسهيل در تجارت ايران 
و ترکيه با حذف دلار

راه اندازي سامانه جامع املاک کشور در چه مرحله اي است؟

»سماک« زير آوار تعلل

در نشست وزير نيرو با مديران شرکت هاي توزيع نيروي برق 

سيستم هاي سرمايشي  
چالش تابستانی وزارت نيرو

معاون برق و انرژي وزير نيرو گفت: سرمايه گذاري در صنعت برق تماما براي سه ماه 
تابستان است؛ اگر قرار بر اين باشد از اين سه ماه استفاده نشود اين سرمايه گذاري هم 
فايده اي ندارد بنابراين وظيفه ماست در اين زمينه خاص هر چه بيشتر متمرکز شويم. 
به گزارش تس��نيم، همايون حائري در نشس��ت وزير نيرو با مديران عامل ش��رکت هاي 
توزيع نيروي برق با اشاره به شرايط خاص تابستان امسال براي تامين انرژي سراسر 
کش��ور عنوان کرد: کاهش نزولات آس��ماني در س��ال آبي جاري باعث شده تا ارتفاع و 

حجم آب مخزن سدهاي داراي نيروگاه برقابي به شدت کاهش...       صفحه 9
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بهارستان ميزبان وزير بهداشت بود تا قاضي زاده هاشمي به 
سوالات عليرضا محجوب نماينده تهران و قاضي زاده نماينده 
اروميه پاس��خ دهد. اما اين جلس��ه با حاشيه هايي رو به رو شد 
و مواردي به وزير بهداشت منتسب شد که قاضي زاده سعي 

کرد پاسخ بدهد. 
در اين رابطه نماينده اروميه در مجلس شوراي اسلامي خطاب 
به وزير بهداش��ت گفت: ش��ما که واردات لنز آمريکايي داريد 
معلوم است دغدغه کارگر ايراني نداريد.به گزارش فارس، نادر 
قاضي پور درباره آمار ارائه شده از سوي وزير بهداشت در رابطه 
با واردات صافي دياليز گفت: آنچه وزير در مورد صافي دياليز 
ارائه داد کذب محض است، آمار غلط بوده و صحبت هاي وي 
قابل استناد نيست، کما اينکه در اين مورد مدارک مستندي در 

کميسيون بهداشت وجود دارد.
وي با بيان اينکه افزايش واردات صافي دياليز خيانت به کشور 
محسوب مي شود، گفت: توليد ناموس مملکت است، به همين 
دليل مقام معظم رهبري امسال را سال حمايت از کالاي ايراني 
نامگذاري کرده است و اين در حالي است که متاسفانه برخي از 
مسئولان کشور به ويژه وزير بهداشت در خلاف آن و نابودي 

کالاي داخلي اقدام مي کنند.
قاضي پور با بيان اينکه جاي شرم دارد که به جاي کمک به 
توليد و پرداخت ميلياردها طلبي که دارند، ارز کشور را صرف 
واردات کالايي کنيم که کارگران توليد مي کنند گفت: از بين 
بردن اشتغال، توليد و سرمايه ملي چه افتخاري دارد آن هم در 
شرايطي که کارخانه هاي توليد صافي دياليز از ظرفيت توليد 
سالانه 7.5 ميليون برخوردار هستند و جايي که نيازي کشور 
تنها 4 ميليون است، ضمن اينکه در کيش کارخانه اي احداث 
ش��ده که 2 ميليون ظرفيت و درش��مس آباد نيز کارخانه اي 
احداث شده که در شرف توليد 2.5 ميليون صافي دياليز قرار 
دارد که در کل 12 ميليون را رقم مي زند، بنابراين ش��ما بايد 

آمار را اصلاح کنيد.«
وي خطاب به وزير بهداشت اظهار داشت: شما و وزارت صنعت 
و سازمان غذا و دارو در گذشته صادرکنندگان صافي دياليز را به 
عنوان واحدهاي نمونه برتر صنعت کشور معرفي کرديد و اين 
در شرايطي است که همچنان از واردکنندگان اين محصول 
حمايت مي کنيد. چرا در اين شرايط محصولات چين و هند را 
وارد مي کنيد؟ وي ادامه داد: شما هرکجا که نشستيد به اين نکته 
اشاره کرديد که توليدات داخلي به شما ارتباطي ندارد، چرا که 
تنها به فکر حفظ سلامت بيماران خود هستيد، اين حرف عوام 
پسندي است چراکه شما استاد واردات هستيد، کما اينکه در 
گذشته به طور انحصاري از شرکت هاي آمريکايي که صاحبان 
آنها رژيم صهيونيستي بوده، محصول وارد کرديد. آيا نبايد به 
فکر کارگر ايراني باشيد؟ قاضي پور با اشاره به شکاياتي که به 
نهادهاي نظارتي مجلس نسبت به آسيب وارد شده ناشي از 
استفاده از صافي هاي دياليز چيني به بيماران وارد شده، گفت: 
مشاور شما در سال گذشته درخواست دريافت مجوز براي ورود 
يک ميليون واردات چيني داشته است، اما کميسيون بهداشت 

در مقابل اين خواسته ايستادگي کردد.
وي افزود:آقاي قاضي زاده! ش��ما در مناقصه س��اخت و بهره 
برداري مرکز دياليز برخلاف گزارش س��ازمان بازرس��ي کل 
کشور، مجوز داديد که در چند استان کشور مرکز درماني دياليز 

بزنند که اين مغاير قانون است.«
اين نماينده مجلس افزود: شما که قسم به حفظ جان مردم 

خورده ايد، چرا سلامت آنها را به دلالان سپرده ايد؟ 
نماين��ده ارومي��ه گفت: آقاي وزير گفت��ه که توليدکنندگان 
داخلي اين محصولات را با دوبرابر قيمت به ما مي فروش��ند 
درحالي که قيمت را هميشه وزارت بهداشت تعيين مي کند، 

از سوي ديگر در کميسيون بهداشت گفته که توليدکنندگان 
دزد هستند، بنابراين بنده به عنوان عضو فراکسيون کارگري 
اعلام مي کنم که توليدکنندگان داخلي و کارگران ناموس مان 
هستند، بنابراين اجازه نمي دهم آنها را نابود کنند و اين حاشيه 

سازي ها بازار را برهم زند. 
وي اضافه کرد: چرا واردکنندگان کالاهاي پزشکي عوارض 
گمرکي کمتري پرداخت مي کنند؟هيات امناي ارزي در اين 
ميان چه وظيفه اي دارد؟ چرا توليدکنندگان بايد 9 درصد ماليات 
ارزش افزوده علاوه بر بيمه و ماليات بپردازند،ولي واردکنندگان 
از آن معاف باشند؟ نماينده اروميه گفت: شما با استفاده از انواع 
يارانه ه��ا،ارز مبادلاتي و معافيت از پرداخت عوارض گمرکي 
و بيمه،صاف��ي ديالي��ز را ارزانت��ر وارد مي کنيد در حالي که در 
تمامي دنيا دولتها از توليدکنندگان داخلي حمايت مي کنند،اما 
در کشور ما خلاف اين روند رفتار مي شود. قاضي پور خطاب 
به وزير بهداشت اظهار داشت: من را با شکايت در قوه قضائيه 
نترسانيد، چرا که پيش از اين بارها از سوي دولت، معاون سياسي 
وزير کش��ور، رئيس س��ابق سازمان حفاظت محيط زيست و 
ساير مسئولان تهديد به شکايت شده بودم،بنابراين بدانيد که 
حاضرم در جهت حمايت از توليد ملي و کارگران ايراني اعدام 
شوم، اما نظام پايدار بماند.نهادهاي پايين آسيب ديده جامعه 
حفظ شوند، اقتصاد پايدار بماند اما اجازه نمي دهم دلالان به 

کشور حاکم شوند.
افزايش ���۵00 درصدي هزينه هاي درمان

در ادام��ه نماين��ده تهران گفت: هزينه درمان س��ازمان تأمين 
اجتماعي در س��ال 90، 4 هزار و 900 ميليارد تومان و در س��ال 
91، 5 هزار و 400 ميليارد تومان بوده است که اين ميزان در سال 
96 به 23 هزار و 885 ميليارد تومان رسيده در حالي که برخي 
از هزينه ها در ابتداي سال 97 نهايي مي شود و برخي هزينه ها 
هنوز پرداخت نش��ده که با محاس��به اين موارد، هزينه درمان 
حدود 30 هزار ميليارد تومان مي رسد. محجوب خاطرنشان کرد: 
آقاي وزير بفرمايند از کل حق بيمه وصول ش��ده س��ال گذشته 
که اندکي بيشتر از 50 هزار ميليارد تومان است، آيا دوسومش 
سهم بهداشت و درمان است؟ آيا مي شود در حالي که در قانون 
خودشان يک سوم را براي اين بخش مطالبه مي  کنند، دوسوم 
هزينه را بخواهند؟ و سؤال اينجاست که چه کسي اين هزينه را از 
جيب کارگران تعريف کرده و تأمين آن را برعهده آنان گذاشته؟ 
چه کسي تعرفه ها را به اين روز درآورده؟ چه کسي با گزارش  هاي 
نامشخص راجع به نظام ارجاع و پزشک خانواده و عدم پيگيري 
برنامه هاي مختلف،  قانون الزام را نقض کرده و ريالي سهم بابت 
درمان به اين سازمان نداده و وضعيت به گونه اي شده که جاي 
بدهکار و طلبکار عوض شده است؟نماينده تهران اظهار داشت: 
آقاي وزير! شما در سال جديد 80 درصد افزايش حقوق را در حوزه 
درمان داشته ايد و در هزينه درماني 500 درصد افزايش قيمت 
اتفاق افتاده است، مگر ممکن است چنين پولي قابل تأمين باشد 
که به شما داده شود؟ محجوب خاطرنشان کرد: آقاي وزير! آيا 
وقتي قيمت هايي را تعريف مي کرديد، مبتني بر نياز پزشکان و نياز 
جامعه درماني خودتان يا دستگاه خودتان تعريف مي کرديد يا بنا 
بر قدرت واقعي خريد مردم اين کار را انجام مي داديد؟ وي افزود: 
چرا دولت يک درصد سهم درمان و تأمين اجتماعي را واريز نکرده 
و چرا از موضوع اين يک درصد حرفي زده نمي شود؟ آقاي وزير 
چرا شما از روز اول تاکنون در اين باره مطرح نکرده ايد؟نماينده 
تهران با اشاره به افزايش هزينه درمان گفت: تامين اجتماعي 
در اين سال با کسري منابع هم مواجه بوده ايم، آقاي وزير! اين 
کس��ري منابع از زماني اس��ت که ش��ما تعرفه ها را تغيير داديد و 

طرح سلامت را به اجرا گذاشتيد. 
عليرضا محجوب  ���

در ادامه وزير بهداشت گفت: کسي نبايد از شعار حمايت از توليد 

داخل سوء استفاده کرده و جنس بي کيفيت خود را دو برابر قيمت 
به مردم ارائه دهد. سيدحس��ن قاضي زاده هاشمي در پاسخ به 
سوال نادر قاضي پور درباره علت مجوز واردات صافي دياليز با 
وجود توليد در کشور گفت: محصولي که به استم صافي دياليز 
در کشور توليد مي شود در حقيقت توليد نيست و اينجا فقط 
سر هم و اسنبل مي شود.وي با ذکر اينکه برخلاف اظهارات 
قاضي پور سالانه 3 ميليون و 600 هزار ون 10 ميليون صافي 
دياليز وارد در کش��ور توليد مي ش��ود اظهار داشت: کسي نبايد 
از ش��عار حمايت از توليد داخلي س��وء اس��تفاده شود و بخواهد 
جنس بي کيفيت خود را به دو برابر قيمت به مردم ارائه دهد 
ک��ه اي��ن برخلاف فرمايش مقام معظم رهبري  اس��ت.وزير 
بهداش��ت در واکنش به بخش��ي از اظهارات قاضي پور گفت: 
ش��أن مردم اروميه بيش از اين اس��ت که اين نماينده چنين 
تهمت هايي را از پش��ت تريبون مجلس مطرح کند و من از 
قوه قضائيه مي خواهم که به اين اتهامات رس��يدگي کرده تا 
اگر تهمت هاي آقاي قاضي پور صحيح است جاي من پشت 
ميله هاي زندان باشد و اگر حرف هايش درست نيست جاي 
ايش��ان در زندان اس��ت. وي در ادامه واکنش خود به سخنان 
قاضي پور ادامه داد: حقوق وزرا 2 ميليون و 900 خرده اي است 
که من آن را دريافت نمي کنم و از دانشگاه حقوق مي گيرم. 
درحالي ک��ه اگ��ر پيوند قرنيه انج��ام دهم که زمان آن هم نيم 
ساعت بيشتر نيست مي توانم روزي 20 عمل جراحي انجام 
دهم.قاضي زاده هاشمي گفت: چرا يک نفر در مجلس هر چه 
به دهانش مي آيد مطرح مي کند؟ رهبر معظم انقلاب موافق 
اين نوع حمايت از توليد داخل نيس��تند و من حتماً درباره آن 
بخش از سخنان آقاي قاضي پور که مربوط به خودم بود، به 
قوه قضائيه شکايت مي کنم تا اين گونه بحث ها براي هميشه 
پايان يابد.وي تصريح کرد: نبايد از تريبون مجلس به گونه اي 
استفاده کنيم که همانند بيگانگان سخن گفته باشيم تا مردم 
فکر کنند که مسئولان همه دزد هستند.وزير بهداشت با اشاره 
به اينکه در دوران وزارتش سهم توليد داخل در بازار دارو از 60 
درصد به 70 درصد و سهم تجهيزات از 35 درصد به 40 درصد 
رس��يده اس��ت، گفت: در طول 5 س��ال وزارت من 20 ميليون 
صافي دياليز در کشور استفاده شده است که کمتر از 500 هزار 
عدد آن از خارج واردشده است که آن هم طبق قانون جزئي از 
اختيارات ما است و مجلس مصوب کرده است که 10 درصد نياز 
داخل را بتوانيم از خارج وارد کنيم.وي با تأکيد بر اينکه بخش 
خصوصي حاضر نيس��ت توليد داخلي بي کيفت را به دو برابر 
قيمت مشابه خارجي آن بخرد، خاطرنشان کرد: امروز بهترين 
برنده��اي دني��ا در صافي دياليز 7 دلار قيمت دارد درحالي که 
صافي دياليز توليد داخل 14 دلار قيمت دارد.وزير بهداش��ت 
گفت: من حاضر نيستم محصول داخلي را که بازاري هم در 

دنيا ندارد و بي کيفيت است به دو برابر قيمت بخرم.
هرج و مرج در وزارت بهداشت  ���

در ادامه مسعود پزشکيان نائب رييس مجلس شوراي اسلامي، 
پس از اتمام بررسي سوالات نادر قاضي پور و عليرضا محجوب 
از وزير بهداشت گفت: مباحثي که آقاي قاضي زاده مطرح کرد 
مناسب نبود، همچنين در فاز دوم مباحثي که خطاب به مجلس 
بود نيز نادرست بود.وي افزود: از آنجايي که بنده در اين زمينه 
موضع داش��تم، در آن زمان اظهارنظر نکردم اما واقعيت اين 
است که اگر قانون درست اجرا مي شد نه وزارت بهداشت به 
اين گرفتاري ها مي افتاد و نه بيمارس��تان ها و چنين هرج و 
مرجي نيز در بازار به وجود نمي آمد.وي گفت: به هر حال آنچه 
مجلس و کميس��يون بهداشت در چارچوب قانون نوشته اند؛ 
علمي و کارشناسي است اما به آن عمل نشد؛ البته ما هم مقصر 
هستيم؛ اگر از همان اول مي ايستاديم و اجازه نمي داديم خلاف 

صورت مي گرفت ،چنين اتفاقاتي رخ نمي داد.

ادامه از همين صفحه 
... اولين هدف اين سازمان است و اعضاي آن طبق ماده 24 
منشور، اين امر مهم را به شوراي امنيت سازمان ملل متحد 
متش��کل از پنج قدرت بزرگ واگذار و موافقت کرده اند که 
اعض��اي دايٓم در اج��راي وظايفي که اعضاي ملل متحد 
برعهده آنان نهاده است اين مسووليت را در چارچوب قوانين 
بين المللي به انجام برسانند. به اين ترتيب از ديدگاه جامعه 
بين المللي ، اعضاي دايم شوراي امنيت تنها منطبق با مواد 
41 و 42 منشور به عنوان ابزاري براي حفظ صلح و امنيت 

بين المللي مي توانند استفاده نمايند.
بر اساس ماده 41 منشور ملل متحد، شوراي امنيت مي تواند 
تصميم بگيرد که براي اجراي تصميمات آن شورا مبادرت 
به چه اقداماتي که متضمن نيروي مسلح نباشد لازم است و 
مي تواند از اعضاي ملل متحد بخواهد، به اين اقدامات دست 
بزنند. اين اقدامات ممکن است شامل متوقف ساختن تمام 
يا قسمتي از روابط اقتصادي و ارتباطات راه آهن، دريايي و 

هوايي و... قطع روابط سياسي باشد.
اما بر اساس ماده 42 منشور نيز در صورتي که شوراي امنيت 
تش��خيص دهد اقدامات پيش بيني ش��ده در ماده 41 کافي 

نبوده است، اين شورا مي تواند به وسيله نيروي هوايي، دريايي 
ي��ا زمين��ي به اقدامات��ي که براي حفظ صلح يا اعاده صلح و 
يا امنيت بين المللي ضروري است مبادرت کند. طبق مواد 
بالا به هر تقدير هرگونه عمليات اقدامي عليه کش��ورهاي 
عضو س��ازمان ملل متحد مي بايس��ت با اجازه سازمان ملل 
متحد صورت پذيرد. اين در حالي اس��ت که اقدام و تجاوز 
نظامي و ش��ليک بيش از يکصد موش��ک و حملات سنگين 
هوايي به س��وريه، اقدامي  مداخله جويانه در حمله به يک 
کشور مستقل و عضو سازمان ملل متحد که خود درگير با 
گروه هاي تروريس��تي اس��ت ، بوده و مغاير با مواد 42 و 41 
منشور ملل متحد است و با ادعاهاي بشردوستانه مدعيان 
حقوق بش��ر در قالب دکترين »مس��يٓوليت حمايت« غير 
منطب��ق و گوي��اي وجود نوعي ع��دم انطباق منطقي ميان 
برداشت واقعگرايانه از رفتار دولتها و مداخله بشردوستانه با 

محوريت سازمان ملل متحد مي باشد. 
چ��را که مداخله بشردوس��تانه در قال��ب اين دکترين، اقدام 
نظامي ب��راي حمايت از ش��هروندان ديگ��ر دولتها در برابر 
جرايٓمي همچون جنايت عليه بش��ريت، جنايت جنگي، 
نسل کشي و پاکسازي قومي آن هم با تعريف نقشي فعال 

از جانب اين سازمان را عملي و مقدور مي داند. 
از طرفي روسيه و چين نيز فصل هفتم منشور ملل متحد را 
که زمينه ساز تحريم و مداخله نظامي در سوريه خواهد شد، 
غيرقابل پذيرش دانسته و خواستار حل و فصل مسالمت آميز 
اين بحران بوده اند. س��ازمان مللل متحد نيز علي الاصول 
خواهان اقدام در چارچوب احترام به حاکميت ملي، استقلا 

ل و تماميت ارضي اين کشورمي باشد. 
اينک درس��ت در زماني که س��ازمان ملل متحد بر اس��اس 
وظايف ذاتي خويش و بنا به درخواست دولت سوريه هيات 
تحقيق خود را راهي سوريه نمود تا در خصوص بهانه ارائه 
شده از سوي طرف مخاصمه بررسي و تحقيق نمايند، شاهد 
اقدام نظامي چند کش��ور غربي عليه س��وريه هس��تيم لذا پر 
واضح است که حقوق بشر، مداخلات بشر دوستانه و مبارزه 
با تروريس��م در نظر مدعيان غربي با رويکردي گزينش��ي و 
براي دس��تيابي به اهداف و منافع خاص آنها قلمداد ش��ده و 
انطباق��ي ب��ا حقوق بين الملل ندارد و در نزد افکار عمومي و 
وجدان هاي آگاه و بيدار مطرود و محکوم مي باشد، لذااکنون 
جهان در س��ال 2018 ميلادي به خوبي در يافته اس��ت که 

محور شرارت کدام دولت ها هستند!


